
Referat af skolebestyrelsesmøde Sindal Skolecenter – 18. januar kl. 17-19.00 

Mødeleder: Marie. Øvrige deltagere: Louise, Per, Michelle og Anja. Afbud: Anette og Charlotte Fraværende:  

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbe-

redelse 

Proces Tid Referat 

1 Generelle 

orienteringer  

Lars    15 Regnskabet for 2022 er ved at blive færdigudarbejdet. På 

næste MED-udvalgsmøde og skolebestyrelsesmøde vil forslag 

til endelig udmøntning af budgettet blive fremlagt. Som 

tidligere præsenteret, ville vi gå ud af 2023 med et relativt 

stort underskud, hvis ikke vi personaletilpasser til kommende 

skoleår. Der er givet besked til 2 lærere i Sindal om, at de til 

næste skoleår skal forflyttes til andet skoledistrikt.  

Vi er så småt ved at se på næste skoleårs planlægning. Det er 

altid spændende med det endelige elevtal på nogle af 

årgangene. Særligt har vi et fokus på kommende 9. årgang og 

kommende 7. årgang, hvor antallet af klasser er lidt usikkert. 

Indskrivning til 0. klasse er i gang på alle 3 skoler.  

2 Strukturanalyse - 

orientering 

Lars Lars orienterer om 

kommende strukturanalyse - 

kommissorium 

  10 Lars orienterede om det, han har kendskab til vedr. kommende 

proces.  

Det første, man analyserer, er ledelsesstrukturen. 

Efterfølgende ses der på skolestruktur; herunder antallet af 

undervisningssteder. Sidste analyse omhandler økonomistyring 

m.v. på specialundervisningsområdet. Analysefasen forventes 

at løbe frem mod august i år. Der er lagt op til en bred 

inddragelse med en styregruppe sammensat af både chefer, 

ledere og medarbejderrepræsentanter. Endvidere drøfter  

skoledistrikstledergruppen løbende de enkelte elementer.  

3 TEMA: 

Overgange i 

skolelivet 

Lars og 

skole-

lederne 

Skolelederne præsenterer 

eksisterende procedurer og 

tiltag i forbindelse med 

overgangene i skolelivet. 

  90 De 4 skoleledere gennemgik, hvordan vi arbejder med de 

forskellige overgange i elevernes skoleliv. Vi oplever at lykkes 

med rigtigt mange ting i relation til at skabe de bedst mulige 

overgange. Der er fortsat områder, vi forsøger at finpudse i 

dialog med personalet. Bestyrelsen spurgte ind under vejs. 



 

➢ Fra børnehave til 0. 

klasse 

➢ Fra 0. til 1. klasse 

➢ Fra fase 1 til 2 

➢ Fra fase 2 til 3 

➢ Overgangen fra 

folkeskolen til videre 

uddannelse 

Bestyrelsen spørger ind under 

vejs. Efterfølgende drøftelse 

af, hvorvidt der bør arbejdes 

på at udarbejde et princip 

vedr. overgange. 

På baggrund af gennemgangen vurderes det, at det ikke er 

nødvendigt at udarbejde et princip vedr. overgange.  

4 Evt.     5 Orientering om, at Sindal Biogas op til jul gav 2 gavekort på 

6.000 kr. til hhv. det lille og store elevråd i Sindal. 


